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De groene Nieuwsbrief 
De Groene Nieuwsbrief wordt standaard twee keer per maand rondgestuurd. Twee keer als email nieuwsbrief  

aan de abonnees en een keer per maand wordt de Nieuwsbrief, voorafgaand aan de maandelijkse vergadering, 

bij alle inwoners bezorgd in de brievenbus. De Dorpsraad benut ook de mogelijkheid om ook tussentijds de 

inwoners te informeren via een E-Nieuwsbrief.  

 

Overweldigend 

Column voorzitter 

 

Overweldigend was de belangstelling voor de tweede DR vergadering die ik mocht 

voorzitten. Het zaaltje in het dorpshuis zat helemaal vol. Daar was onze gast, 

wethouder Floor Gordon, ook zeker debet aan. Ik heb een goed gevoel overgehouden 

aan haar bezoek. Politiek blijft politiek maar ik heb de indruk gekregen dat zij, haar 

mede wethouders en onze burgemeester ons gaan helpen met het realiseren van onze 

dorpsvisie. 

 

Overweldigend zijn ook de gevolgen die onze veehouders ondervinden van de 

blauwtong uitbraak. In Nederland zijn er inmiddels 2200 bedrijven getroffen door 

deze om zich heen grijpende virusziekte. Er is veel sterfte onder schapen en ook het 

melkvee wordt ziek. Onze veehouders ontspringen de dans niet. Het doet elke keer weer 

pijn als ik de wagens van Rendac (ophaaldienst voor gestorven dieren) door ons 

gebied zie rijden. De veehouders kunnen niets anders doen dan hun dieren goed 

verzorgen en proberen ze er doorheen te slepen. Wij als dorpsgemeenschap kunnen niets 

Op www.nesaandeamstel.nl  kunt u zich aanmelden voor onze E-Nieuwsbrief, op de homepagina 

rechts onderin vindt u de aanmeldknop. Op deze manier bent u altijd goed en snel op de hoogte. 

Nog niet aangemeld: Doe het direct anders mist u actuele informatie.  

Attendeer ook u gezinsgenoten. 

 

Zaterdag a.s. 11 november Sint Maarten 
Ook de kinderen uit Nes a/d Amstel  en omgeving zullen dit jaar weer met hun zelfgemaakte lantaarns en 
hun liedjes bij u aan de deur komen.  Doet u mee? Dan zou het leuk zijn als u dit aangeeft met een 
lantaarntje of een ander lichtje zodat de kinderen weten waar ze welkom zijn. Snoep wordt zeer 
gewaardeerd, de uitdaging is wellicht de kinderen met iets anders te verrassen.  
 
Net zoals voorgaande jaren wordt er ook dit jaar weer wat extra’s georganiseerd in Nes. Wilt u 
meegenieten van het samenzijn voordat de kinderen het dorp ingaan dan bent u van harte welkom bij de 
houten speeltorentjes tussen het Dorpshuis en de Zwaluw. Vanaf 17.00 uur schenken wij hier o.a. soep en 
warme chocolademelk. 
Een mooie dorpsactiviteit. Warm aanbevolen door de Dorpsraad. Doe en geniet mee van deze prachtige 
traditie. 

http://www.nesaandeamstel.nl/
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anders doen dan onze veehouders steunen en ze een hart onder de riem steken in deze 

moeilijke en onzekere tijden. Sterkte en hopelijk trekken deze donkere wolken snel over.  

 

Overweldigend is ook de belangstelling voor aansluiting op glasvezel. Althans dat 

hoop ik. Tijdens de DR vergadering kwamen de nodige aarzelingen naar voren. Die 

begrijp ik. De kosten zijn inderdaad aanzienlijk. Veel inwoners zijn tevreden met de 

Coax aansluiting van Ziggo. De ontwikkelingen gaan echter snel. Naar de toekomst 

toe zal glasvezel de standaard worden. Andere systemen zullen worden afgebouwd. Als 

we de 45 % niet halen valt het buitengebied weer buiten de boot zoals destijds ook met 

de kabel is gebeurd. Nu is de kans om met glasvezel Nes en buitengebied een stukje 

toekomstbestendiger te maken. Het zou ontzettend spijtig zijn als we deze kans voorbij 

laten gaan. De trein rijdt verder. Als je nu niet instapt mis je de bestemming voor de 

toekomst.  

 

Overweldigend zijn ook de gebeurtenissen in het Midden-Oosten. Daar voltrekt zich 

een onvoorstelbare humanitaire ramp. Dan realiseer ik me weer hoe rustig en 

‘beschermd’ we wonen en leven in ons dorpje ‘Nes a/d Amstel’. Laten we dat blijven 

koesteren. Tijdens de volgende DR vergadering op 14 november a.s. zoemen we daar op 

in. We gaan met onze  wijkagent en BOA nader in op alle veiligheidsaspecten die in 

Nes spelen en blikken vooruit op aandachtspunten die we op dit terrein in onze 

dorpsvisie kunnen opnemen. Ik hoop weer op een overweldigende belangstelling van de 

inwoners. 

 

Henk Boelrijk  

 

Dorpsraadsvergadering 14 november 

Aanvang 20.00 uur in Dorpshuis de Nesse.  

U bent van harte welkom om de vergadering bij te wonen en uw inbreng te leveren. 
Na afloop van de vergadering is er alle gelegenheid om de DR-leden persoonlijk te benaderen. 
 

AGENDA 

1 Opening 7 Meldpunt  ‘nabuurschap’ 

2 Vaststellen agenda 8 Dorps- en gebiedsvisie Nes a/d Amstel 
Kees Lambalk en een aantal andere agrariërs uit  
de Bovenkerkerpolder zijn uitgenodigd om aan  
te geven hoe zij graag hun toekomstvisie als  
boeren verankerd zien in onze Dorps- en gebiedsvisie. 

3 Mededelingen en ingekomen stukken 9 Financiële aangelegenheden  

4 Notulen vergadering 10 oktober 2023 10 Vergunningen  

5 Thema veiligheid.  
Wijkagent Jeroen Muijen en wijkboa Maaike Wijnstein 
zullen zich nader voorstellen en ingaan op hun taken, 
beschikbaarheid en bereikbaarheid. De DR zal ingaan 
op actualiteiten en speerpunten voor de Dorpsvisie.  

11 Activiteitenoverzicht 

6  Wegwijs in Nes a/d Amstel 12 Rondvraag en sluiting 
 

De agenda voor de Dorpsraadvergadering vindt u ook op ons Platform www.nesaandeamstel.nl onder "Dorpsraad / 

vergaderstukken". De volledige agenda staat uiterlijk de dag voorafgaand aan de vergadering online bij de maand 

november. De notulen van de vorige vergadering en het activiteitenoverzicht kunt u hier ook raadplegen.  

 

http://www.nesaandeamstel.nl/
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VERGADERING DORPSRAAD 10 OKTOBER 

Het zaaltje in het Dorpshuis zat met 7 DR-leden, onze secretaris en ongeveer 40 belangstellenden tot de 
laatste stoel vol. De Dorpsraad (DR) ontving wethouder Floor Gordon. Een aangename en waardevolle 
kennismaking. De DR sprak over de dorpsvisie, toewijzing van sociale huurwoningen, een aanvraag voor 
een financiële bijdrage voor ‘kerst a/d Amstel’, de aanleg van glasvezel, vergunningen, de burendag en de 
historische route. Aan het eind van de vergadering werd afscheid genomen van twee trouwe en 
gewaardeerde gasten: dorpsgenoten Andrea en Arnold Naeff.  
Hieronder informatie over een aantal van deze onderwerpen. De complete DR notulen zullen kort voor de 
volgende vergadering ( 14 november a.s.) op ons platform www.nesaandeamstel.nl  (Dorpsraad-
vergaderstukken-november) worden geplaatst.  
 

Kennismaking met wethouder Floor Gordon 
Tijdens de vergadering op 10 oktober jl. heeft de nieuwe DR kennisgemaakt met wethouder Floor Gordon 
(D66). Zij is binnen het College van Amstelveen onder andere verantwoordelijk voor participatie, ruimtelijke 
ordening en duurzaamheid. Voorzitter Henk Boelrijk verwelkomde haar en gaf aan dat haar bezoek past in de 
goede samenwerking die de DR heeft met het College, de Raad en het ambtelijk apparaat van Amstelveen.  
 
De leden van de DR hebben zich voorgesteld en een toelichting gegeven bij de taken die zij behartigen. De DR 
heeft de prioriteiten voor de komende periode naar voren gebracht. Het opstellen van een dorps-en 
gebiedsvisie staat centraal. De DR informeerde de wethouder ook over de ontwikkelingen rondom de 'Zwarte 
Kat', de noodzaak voor woningbouw in Nes, de urgentie voor de bouw van een nieuwe basisschool, de 
toewijzing van sociale huurwoningen en de overlast  van Schiphol. Deze onderwerpen staan centraal bij de 
ambities en inzet van de DR om de leefbaarheid en kwaliteit van de Nesser gemeenschap te bevorderen.  
 

Belangstelling vanuit gemeenteraad en provinciale staten 
De DR kon een speciaal welkom uitspreken naar Michiel Becker en Robbert Logger van Actief voor Amstelveen. 
Michiel Becker is raadslid in Amstelveen en lid van Provinciale Staten Noord Holland namens de Boer, Burger, 
Beweging. (BBB)  Robbert Logger is bestuurslid van Actief voor Amstelveen. De DR stelt het zeer op prijs als 
raadsleden en bestuursleden van de politieke partijen in Amstelveen de vergaderingen van de DR bijwonen.  
Bij het agendapunt toewijzing sociale huurwoningen informeerde Michel Becker de DR over een wet die in 
ontwikkeling is om de dorpskernen te beschermen. Deze wet wordt, naar alle waarschijnlijkheid, binnen een 
jaar van kracht. Hij adviseerde de Dorpsraad om zich goed voor te bereiden op acties op het moment dat de 
wet van kracht wordt. Michel zal proberen om de Noord Hollandse gedeputeerde voor wonen, Jelle 
Beemsterboer (BBB), uit te nodigen  om uit te leggen hoe de provincie NH het beleid voor kleine kernen vorm 
wil geven en op hoe een dorp als Nes a/d Amstel hierop zou kunnen inspelen. Uiteraard is de DR blij met deze 
toezegging. 
 

Dorps- en gebiedsvisie Nes a/d Amstel 
De DR heeft de ambitie uitgesproken om zo snel mogelijk tot een dorps- en gebiedsvisie te komen. Een 
belangrijk onderwerp hierbij is het realiseren van een nieuw gebouw voor de basisschool en het onderzoek 
naar de mogelijkheid om dit nieuwe gebouw multifunctioneel te gaan gebruiken. Tijdens de vergadering is 
verslag gedaan van de bijeenkomst van het samenwerkingsplatform, waarin vertegenwoordigers van 
Basisschool 'de Zwaluw', het bestuur van de Urbanuskerk, het Bestuur van Stichting Dorpshuis en de DR 
deelnemen. De besluitvorming voor de bouw van een nieuwe basisschool kan in een stroomversnelling komen. 
Daarom is het nu het moment om tot een advies van de DR te komen over de mogelijkheid voor een 
multifunctioneel gebouw constateerde de DR. Het samenwerkingsplatform komt op 6 november weer bij 
elkaar. Dan zal worden gekeken of het mogelijk is om een houtskoolschets te maken en scenario’s te schetsen 
die besproken kunnen worden met de gemeente Amstelveen. De DR heeft ook het stappenplan vastgesteld 
voor het realiseren van de Dorpsvisie. De DR streeft ernaar om de bewoners hierbij zo goed mogelijk te 
betrekken, zodat het een breed gedragen dorpsvisie wordt. Doel is om toe te werken naar een conceptvisie die 
in maart 2024 beschikbaar is. Dit is een ambitieus tijdspad maar de DR wil er voor gaan. De eerste stap is nu om 
een ‘koestalsessie’ van de DR te organiseren waarbij een beroep zal worden gedaan op de Vereniging kleine 
kernen Noord Holland om ons daarin te begeleiden.  

http://www.nesaandeamstel.nl/
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Toewijzing sociale huurwoningen  
Tijdens de eerste vergadering van het nieuwe Dorpsraadbestuur is opnieuw nadrukkelijk aandacht gevraagd 
voor deze problematiek. De inspanningen en resultaten van de vorige DR zijn in beeld gebracht en Frans van 
Vugt heeft de stand van zaken geschetst en benadrukt dat de Dorpsraad concrete voorstellen moet formuleren 
om een basis te hebben voor nieuw overleg met de gemeente. Basisgegevens over de huidige woonsituaties en 
bevolkingsopbouw zijn hierbij noodzakelijk. De DR gaat aan de slag met het verzamelen van deze gegevens. 
Ook bij het opstellen van de dorpsvisie zijn dergelijke gegevens noodzakelijk. De DR heeft besloten om verder 
te onderzoeken of er een regeling kan komen om Nessers voorrang te geven bij de woningtoewijzing in het 
dorp. Nes is gebaat bij inwoners die echt voor het dorp hebben gekozen. Hiervoor wordt een commissie 
opgericht die ook het bestaande puntensysteem onder de loep zal nemen. Iris Boogaards zal hieraan 
deelnemen. Ben je ook geïnteresseerd om deel te nemen in deze commissie: Neem contact op met Hanny 
Ekkelkamp of Frans van Vugt.  
 

Glasvezel 
GlasDraad is van start gegaan met de campagne om glasvezel aan te leggen in Nes en het buitengebied. Op 9 
oktober jl. heeft  in het Dorpshuis een informatieavond plaatsgevonden. Voorafgaand hieraan ontvingen 
inwoners een brief en een informatiekrant. 
De DR steunt de aanleg van glasvezel in Nes en het buitengebied. Er kwamen tijdens de vergadering ook de 
nodige aarzelingen naar voren. Er zijn vraagtekens bij de kosten. Die zijn, zeker voor het buitengebied vrij hoog 
(€. 250,-  / €.2500,-) Er zijn ook de nodige vraagtekens bij de noodzaak van glasvezel in de bebouwde kom. Veel 
inwoners zijn tevreden met de Coax aansluiting van Ziggo. Die geeft voldoende snelheid. Subsidies vanuit de 
gemeente Amstelveen lijken een gepasseerd station. Er zijn vanuit de gemeente wellicht wel mogelijkheden om 
huishoudens met een laag inkomen financieel te ondersteunen. Een veel gestelde vraag is waarom bij 
huurwoningen de eigenaar (wooncoöperatie Eigen Haard) de kosten voor de aansluiting niet vergoed. De DR 
onderzoekt samen met GlasDraad of hierin alsnog beweging is te krijgen.  
 

Dorpsraad neemt afscheid van Andrea en Arnold 
Het was dan toch zover op dinsdagavond 10 oktober jl. De laatste keer dat dorpsgenoten Andrea en Arnold 
Naeff de vergadering van de DR bijwoonde. Ze verhuizen binnenkort naar Lochem en gaan dus het dorp 
verlaten. Andrea en Arnold waren de aflopen 12 jaar trouwe bezoekers van de Dorpsraad vergaderingen, 
dachten mee en hadden altijd een positieve inbreng. De Nesser gemeenschap zal Andrea en Arnold zeker gaan 
missen maar de Dorpsraad wenst ze alle succes en geluk in Lochem. Aan het eind van de vergadering bedankte 
Henk en Hermann Andrea en Arnold met een prachtige bos bloemen van de Pluktuin en een paar flessen 
heerlijke witte wijn van de Wijnschuur. 
 

NIEUWS EN ACTIVITEITEN VOOR IN DE AGENDA 
Nieuwsberichten worden ook geplaatst op het platform Nes a/d Amstel   www.nesaandeamstel.nl en verspreid 
via de E-Nieuwsbrief. 
 

Kerst aan de Amstel: 16 en 17 december 
De Stichting Vrienden van de Urbanuskerk organiseert op zaterdag 16 en zondag 17 december wederom ‘Kerst 
aan de Amstel’. Op zaterdagmiddag een kersttrui-dorps-evenement met veiling. Kerst aan de Amstel wordt op 
zondagmiddag afgesloten met een geweldig kerstconcert van de Amsterdamse Tramharmonie.  
Als onderdeel van ‘Kerst aan de Amstel’ is er voor de tweede maal een actie voor een jaarkalender die wordt 
samengesteld door Koen Boelrijk (www.koenboelrijkphoto.com).  
Op onze website www.nesaandeamstel.nl bij dorpsactiviteiten en nieuws treft u meer informatie aan over het 
bestellen van de kalender.  

De volgende Nieuwsbrief is een E- Nieuwsbrief en zal in de week van 20 november worden verstuurd. 

Volgende Dorpsraadvergadering: dinsdagavond 12 december 2023 

http://www.nesaandeamstel.nl/
http://www.koenboelrijkphoto.com/
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